
Protokoll fra 
 

Generalforsamling Norsk Shetland Sheepdog Klubb 
 

Dato: 4 april 2009 
 
                        Sted: Norlandia Oslo Airport Hotel, Gardermoen  
 
 
Dagsorden: 

1. Valg av møteleder og protokollfører 
2. Utsettelse av lovendringsforslag § 11.2 vedtatt på GF 2008 som skulle tre i kraft fra 

01.01.2009 utsettes til 01.01.2010 da protokollen ikke ble signert før 22.12.2008 og 
den kunne derfor ikke distribueres til medlemmene i god tid før årsskiftet 2008-2009. 

2. Godkjenning av innkalling og forslag til dagsorden 
3. Fastsettelse av antall stemmeberettigede 
4. Valg av tellekorps 
5. Valg av personer til å underskrive protokoll 
6. Årsberetning 
7. Regnskap for 2008 
8. Revisors beretning 
9. Ansvarsfrihet for Styret 
10. Innkomne forslag og forslag fra Styret 
11. Valg 
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1) Møteleder ble foreslått og valgt: Olav Hedne   
Protokollfører ble foreslått og valgt: Carina Dybvig. 
Olav Hedne trakk seg under punkt 10, under behandling av innkommet forslag nr 3. 
Styrets leder, Hanne Bolgnes, tok deretter over som møteleder. 

 
2) Utsettelse av lovendringsforslag §11.2 godkjent. Lovendringen vil ha ikrafttreden med 

virkning fra 01.01.2010. 
 
2) Innkalling godkjent. 

Dagsorden godkjent. 
 

3) Antall stemmeberettigede 120  
86 forhåndsstemmer 
43 til stede i salen, hvorav 9 har avgitt forhåndsstemme 
 

4) Tellekorps ble foreslått og valgt:   
   Ingrid Myklebostad 

  Vinny Olsen 
  Caroline Mauseth 
 

5) Personer til å underskrive protokoll ble foreslått og valgt:  
Finn-Helge Olsen 
Ingrid Myklebostad 

 
6) Årsberetning for 2008: 

 
Det kom opp en del spørsmål til Årsberetningen, bl.a. om Avlsrådets regler for 
øyenlysning før paring. Etter en del diskusjoner med spørsmål og svar, ble Styret 
henstillet til å ta en gjennomgang av Avlsrådsreglene. Det ble også henstilt til Styret 
om å gjennomføre tiltak som GF tidligere hadde pålagt Styret, samt tiltak som generelt 
var lovet at Styret skulle gjennomføre. GF henstilte til Styret om å være mer lydhøre 
til GF og etterleve GFs henstillinger for ettertiden. Møteleder konkluderte på vegne av 
GF’s anmerkninger til Årsberetningen, at dette måtte oppfattes som kritiske 
tilbakemeldinger til Styret. Årsberetningen ble deretter godkjent. 

 
7) Regnskap for 2008: 

 
Det ble stilt spørsmål til to av postene i regnskapet. 
Følgende poster ble besvart av kasserer og revisor: 

- Kto 6540: Styrets mobiltelefoner 
- Kto 7300: Møter Styret 

 
- Styrets mobiltelefoner med ”Klart Svar” abonnement er innkjøpt til bruk på 

telefonstyremøter, for å redusere telefonutgiftene. 
 
Møter Styret: Dette er avgift for selve telefontiden under styremøtene. ”Klart Svar” 
abonnementet har ført til 2/3 reduksjon av kostnader under styremøtene. GF henstillet 
til Styret at de skal se nærmere på disse telefonutgiftene. 
 
Regnskapet for 2008 ble deretter godkjent.  
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Budsjett for 2009: 
GF vedtok endring av beløp for godtgjørelse til tillitsvalgte, se forslag 2 fra Styret, 
samt endring av beløp for telefonutgifter ved styremøter (kto.7300) fra kr 15.000,- til 
kr. 10.000,-.  
Budsjettet ble deretter godkjent 
 

8) Revisors beretning tatt til etterretning. 
 
9) GF innrømmet Styret ansvarsfrihet. 

 
10)  Innkomne forslag og forslag fra Styret. 

 
1. Fra Styret: 

 
”Styret foreslår en kontingentøkning med kr. 50,00 for hovedmedlem til  
kr. 280,00, økning med kr. 10,00 for familiemedlem til kr. 60,00, og med kr. 50,- 
for utenlandsmedlem til kr. 360,-. På grunn av økte portokostnader er det behov 
for en økning av kontingenten”. 
 
Det ble diskusjon rundt økningen, og GF valgte derfor å stemme over de enkelte 
elementene i forslaget til kontingentøkningene. 

 
Økning i kontingent fra 01.01.2010 for utenlandsmedlem med kr 50 til kr 360. 
 
Forslaget falt enstemmig. 
 
Økning i kontingent fra 01.01.2010 for familiemedlem med kr 10 til kr 60. 
 
Forslaget falt enstemmig. 
 
Økning i kontingent fra 01.01.2010 for hovedmedlem med kr 50 til kr 280. 
 
Stemmer for: 22 
Stemmer mot: 18 
Blanke stemmer: 2 

 
Forslaget vedtatt. 

 
2. Fra Styret: 

 
”Styret foreslår at godtgjørelsen til tillitsvalgte indeksreguleres” 
 
Etter forslag fra revisor og forslag fra salen, ble kto 7130 i budsjettet, 
”Godtgjørelse tillitsvalgte”, foreslått øket til kr 30 000,- i 2009. F.o.m. 2010 skal 
beløpet indeksreguleres med utgangspunkt i konsumprisindeksen og startpunkt 
kr 25 000,- fra 2001. Det benyttes en indeksregulering på 4% for forutgående år.  
 
Forslaget ble deretter enstemmig vedtatt. 
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3. Fra Fred Frivåg: 
 
Sak: Tillitsvalgtes plikt til å etterleve vedtak på Generalforsamling. 
Forslag til vedtak: 
”Generalforsamlingen er det høyeste organ i NSSK. GF velger et styre til å ta 
seg av drift av klubben mellom generalforsamlingene. På generalforsamlingen i 
2007 ble det slått fast at Shetland Sheepdog er en rase uansett opphavsland. 
Bakgrunnen for dette vedtaket var en uenighet om bruken av hunder av 
amerikansk avstamning i avl. 
 
Til tross for vedtaket, organiserte motstanderne av amerikansk importerte 
sheltier seg i en organisasjon med det formål å bekjempe bruken ”…med alle 
midler” som det het. Organisasjonen kaller seg for ”True British Type”, i 
fortsettelsen kalt TBT. Medlemmer og tilhengere av denne organisasjonen har i 
årene etterpå skadet miljøet i klubben og stilt klubben i dårlig lys i forhold til 
NKK. Medlemmer er forsøkt ekskludert uten saklig grunnlag. Revisor er forsøkt 
påvirket og fjernet. Valgsedler er manipulert for å motarbeide valgkomiteens 
forslag til fordel for egen liste. Kenneler som bruker sheltier med amerikanske 
aner opplever anonym trakassering med hilsen TBT på sine hjemmesider. Listen 
kan gjøres enda lengre, og mer skammelig. 
 
I stadig sterkere grad er det blitt tydelig at TBT driver påvirkning i 
dommerkollegiet i forhold til sitt syn på bruken av shelties med amerikanske 
aner. Dommere som stiller frem hunder som TBT ikke liker, blir verbalt 
angrepet. 
 
Forslagsstiller ber Generalforsamlingen for NSSK 2009 å foreta et oppgjør med 
denne ukulturen. Formålet med TBT er splittende i forhold til NSSK og 
ødeleggende for demokratiet i klubben. Arbeidet i TBT må ansees som illojalt i 
forhold til hovedklubben, og flytter beslutninger fra GF til et lukket rom. 
Æresmedlemmer og tillitsvalgte må forbys å stå tilsluttet TBT.” 
  
Stemmer for: 6 
Stemmer mot: 19 
Blanke stemmer: 9 
Forslaget falt. 
 

4. Fra Ingrid Vestnes: 
 
”Kolonnen vedr. HD tas ut av valpeformidlingsoversikten og HD-kravene tas 
vekk fra kriteriene for valpeformidling og hannhundliste”. 
 
Stemmer for: 18 
Stemmer mot: 7 
Blanke stemmer: 9 
Forslaget vedtatt. 
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11) Valg 
 
Følgende personer ble valgt til tillitsverv med følgende antall stemmer: 
 
Styret 
 
Leder for 2 år:  Arne Løland (117) 
Nestleder for 1 år:  Bjørn Wæhre (88) 
Sekretær for 2 år:  Trude Holmen (78) 
Styremedlem for 2 år: Torill Johannessen (66) 
3 varamedlemmer for 1 år: Ann Kristin Stordal (72) 
    Ann-Kristin Solstrand Bakkebø (69) 
    Hilde Heggen (52) 
 
Varamedlem Hilde Heggen fikk under 50% av stemmene ved personvalg. Hun ble deretter 
enstemmig valgt inn av GF. 
 
Revisorer 
 
2 revisorer for 1 år:  Frode Myklebostad (72) 

Thor Egil Kristiansen (65) 
Vararevisor for 1 år: Gunn-Jorid Olsen Svinøy (76) 
 
Valgkomite 
Leder for 1 år:  UTGÅR. Elisabeth Wæhre trakk sitt kandidatur på GF. 
2 medlemmer for 1 år: Mette Andersen (84) 
    Reidun Monsholm (91) 
Varamedlem for 1 år: Elin Hansen (92) 
 
 
Generalforsamlingen ble avsluttet ca. kl. 19.00. 
I pausen under opptellingen av stemmer, ble årspriser for 2008 delt ut. 
 
 
05.04.2009. 
 
Underskrifter av protokollen: 
 
 
 

    
__________________________________  __________________________________
  
Finn Helge Olsen     Ingrid Myklebostad 
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